
Kraków, 14 maja 2019 r.  

INTERPELACJA  
RAFAŁ KOMAREWICZ 

RADNY MIASTA KRAKOWA 

 

dot. przygotowania do budowy kładki pieszo-rowerowej Dębniki-Zwierzyniec    

 

Prof. Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

w maju, zgodnie z informacjami przekazanymi przez ZIM do Urzędu Miasta Krakowa, 
ma być ogłoszony przetarg na opracowanie koncepcji architektoniczno-urbanistycznej 
kładki pieszo-rowerowej łączącej Dębniki ze Zwierzyńcem.  

Proszę o odpowiedzi na poniższe pytania:  

a) Kiedy będzie ogłoszony przetarg?  
b) Czy może jednak miasto chce ogłosić konkurs na koncepcje?  
c) Czy do listopada będzie opracowana koncepcja architektoniczno-urbanistyczna 

kładki?  

 

Rafał Komarewicz 
Przewodniczący Klubu  
Przyjazny Kraków 

 


